

Bollywood Dance Workshop for Children (6-12 years) / für Kinder (6-12 Jahre)

with **Esha Kulkarni**

Saturday, 17.7. and Sunday, 18.7.21

11:00-12:30 A.M.

**Ballett Centrum ADENAUERPLATZ
Wilmsdorfer Str. 92-93, 10629 Berlin**

Fees / Preise

In presence: Both days 30 € / one day 18 €

In Präsenz: Beide Tage 30 € / ein Tag 18 €

Due to limited space, bookings for both days have priority.

Wegen der Teilnehmerbeschränkung haben Buchungen für beide Tage Priorität.

ONLINE with livestream: Both days 25 € / one day 14 €

ONLINE im Livestream: Beide Tage 25 € / ein Tag 14 €

10% discount with membership of the Ballett Centrum

10% Rabatt für Vertragsteilnehmer des Ballett Centruns



Bollywood Dance is the dance form used in Indian Hindi films, popularly known as Bollywood. Bollywood Dance Style is a fusion of various dance forms like Indian Classical dance, Indian Folk Dance and western dance styles like hip hop, jazz dance and others, to name a few.

Come, join us and have fun with this exciting dance style! Workshop language is english.

Esha Kulkarni is a professional Bharatanatyam dancer. She has completed her Bachelors in Bharatanatyam (Visharad) in India and one year Certification in FasciaNatya Methodology under Dr. Rajhyashree Ramesh from Global Music Academy, Berlin. Esha has an experience of over 12 years of teaching in India.

Bollywood Dance ist ein beliebter Tanz-Stil, den wir aus indischen „Bollywood“-Filmen kennen. Er ist eine Mischung aus klassischem indischen Tanz, indischem Volkstanz und westlichen Tanzstilen wie Hip Hop, Jazz Dance u.a.

Kommt, lasst Euch von diesem mitreißenden Tanzstil anstecken und habt Spaß! Der Workshop findet auf Englisch statt.

Esha Kulkarni ist professionelle Bharatanatyam-Tänzerin. Sie schloss ihr Tanz-Studium in Indien mit einem Bachelor ab. An der Global Music Academy Berlin wurde sie von Dr. Rajhyashree Ramesh in FasciaNatya Methodology ausgebildet. Esha hat in Indien bereits mehr als 12 Jahre unterrichtet.

✂.....

BOOKING / ANMELDUNG: Bollywood Dance Workshop 17.+18.7.21

to: ballettcentrum@gmx.de

Name:.....Surname:.....date of birth / Geb.-Datum:

Straße:.....PLZ:.....Wohnort:..... Telefon:.....

This is my booking / Hier ist meine verbindliche Anmeldung: 17.7. 18.7.21 Fee / Gebühr €

Receipt attached / Zahlungsbeleg im Anhang

COVID daily negative test / Tages-Negativ-Test vaccinated / geimpft recovered / genesen
(Proof to be shown at the reception / Der Nachweis ist am Empfang vorzuzeigen)

Berlin, Signature / Unterschrift :